
ZÁPIS Z VÝROČNÍ VALNÉ HROMADY SH ČMS - SDH LIBICE N/D KONANÉ OD 17.
HOD. V KULTURNÍ STODOLE PILNOVA STATKU DNE 9.12.2023

Z pověření výboru výroční valnou hromadu zahájil a řídil starosta sboru p. Pavel Rutsch. Přivítal
přítomné členy sboru a přítomného starostu městyse p. V. Venhauera.

VVH byla řádně a včas svolána pozvánkami, které byly většině předány osobně. Při této příležitosti
byly rovněž vybrány členské příspěvky, které byly ve výši 200 Kč na člena bez rozdílu věku. Přípravou
VVH se na svých dvou posledních zasedání zabýval výbor SDH. Hlavními úkoly bylo zhodnocení práce
a celoroční činnosti sboru v uplynulém roce, příprava plánu činnosti SDH na rok 2024 a další úkoly
s přípravou dnešní VVH spojené. Na VVH bylo přítomno 54 členů nad 18 let, tudíž jsme byli usnášení
schopní.

Dříve   než   seznámil   přítomné   s návrhem   programu   schůze,   požádal   členy,   aby   povstáním   a
minutou ticha uctili památku zesnulých členů sboru z dřívějších let. 

Poté přednesl návrh programu dnešní VVH:

1) Zahájení, seznámení s programem a jeho schválení
2) Volba návrhové komise
3) Přečtení usnesení a plánu činnosti na rok 2023
4) Zpráva výboru SDH o činnosti za rok 2023 

Zpráva velitele o činnosti výjezdové jednotky
Zpráva vedoucích mládeže o činnosti MH
Zpráva o činnosti sportovního družstva mužů za rok 2023

5) Zpráva o hospodaření sboru – pokladní zpráva
6) Zpráva revizora sboru
7) Návrh činnosti na rok 2024
8) Návrh a schválení delegáta na okresní konferenci v roce 2024
9) Diskuse
10) Schválení usnesení a plánu činnosti na rok 2024
11) Závěr

Poté byl přítomnými členy program schválen a ukončeno zahájení VVH.

2) Za členy návrhové komise byli navrženi: Vladimír Stehno, Jaroslav Alinče, Aleš Pavliš. Návrh byl
přítomnými schválen. Zapisovatelem byl určen jednatel sboru p. Vladimír Stehno.

3) Jednatel sboru přečetl usnesení a plán činnosti na rok 2023, plán oslav založení sboru a seznam
schválených úkolů SDH na rok 2023. K tomuto bodu nebylo připomínek.

4) Za výbor SDH přednesl zprávu o činnosti výboru v roce 2022 starosta sboru pan Pavel Rutsch:

Zpráva o činnosti SDH v roce 2023

SDH v Libici n/D má v současné době celkem 139 členů a 3 přispívajících členů (vedených pouze u
sboru). Za zmínku stojí pokles členů z posledních čtyř let o 13 členů hlavně u dětí a nejvíce ve věku
25-40let, což začíná být problém.

Výbor SDH a jeho činnost v roce 2023

Výbor našeho sboru se sešel v tomto roce celkem 8krát a to v širší formě i s nastupující generací.
Tento  počet   tak  přímo  odpovídá   činnosti   sboru   v daném  roce.  Výbor   se   schází  především  před
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plánovanými akcemi (oslavy výročí), nebo při důležitých rozhodnutích. Všem jeho členům patří velké
poděkování  za  odpovědnou práci,   za odpovědnost,  se  kterou se  práci  ve složce věnují.  Účast  na
schůzích   bývá   většinou   100%.   Ke   svým   zasedáním   výbor   SDH   využíval   opět   především   zázemí
hostince U Bambuchů nebo klubovnu v hasičské zbrojnici.

Nejdůležitější rozhodnutí výboru SDH v r. 2023:

- vybrat a odevzdat včas členské příspěvky a hlášení o činnosti za rok 2022 na OSH
- podat daňové přiznání
- zajistit účast delegátů na shromáždění delegátů
- zajištění připraveného plánu oslav a soutěží a jeho personálního obsazení 
- zajištění pálení čarodějnic včetně stavby hranice
- naplnit plány investic s omezeným kapitálem
- zajištění nákladné opravy požární stříkačky s finanční pomocí městyse
- podpořit účast soutěžních družstev na okrskovém kole v soutěži v požárním sportu
- připravit a zorganizovat noční soutěž VCŽH
- zajištění rekonstrukce chaloupky u rybníka
- určit termín a připravit VVH
- roznést pozvánky na VVH
- připravit program VVH

Brigády: Jedná se především o údržbu prostoru kolem chat u rybníka. Zajišťujeme též údržbu celé
plochy   sportoviště,   především   před   soutěžemi   a   při   cvičeních.   Na   podzim   hlavně   rekonstrukce
chaloupky u rybníka, kde velké poděkování patří Jaromíru Culkovi ze Lhotky. 

Oslavy: Masopustní průvod se konal po devíti letech 11. února. Dobrá odezva od navštívených lidí
jak v Libici tak ve Lhotce. Podařilo se zajistit i obsazení masek. Důležitý byl i výtěžek, který pomohl
pokrýt   náklady   dalších   oslav,   jako   byla   slavnostní   členská   schůze.   Na   ní   jsme   si   připomněli
nejdůležitější okamžiky a události z historie našeho sboru, předalo se i nějaké to vyznamenání. Sbor
obdržel i vysoké státní vyznamenání ve formě stuhy II. stupně k historickému praporu za spolkovou
činnost.  

Čarodějnice: Tradiční akce s jistou účastí veřejnosti. Nejpopulárnější je ta část programu, kdy jsou
připraveny hry pro děti, opékání špekáčků na malých ohních a samotné zapálení hranice. Následné
posezení není pro přítomné nijak zvlášť atraktivní. Poděkování patří ZŠ a MŠ Libice n/D za připravený
program pro děti a za dodané dřevo na stavbu hranice od ÚM Libice n/D. Ceny pro děti zakoupil SDH
Libice ze zisku z Mikuláše.

Fairtradová snídaně na náměstí 13. května spojena se sbírkou na vyčištění historického praporu a
byla vystavena i historická technika. Jediná škoda chladnějšího počasí. Druhá den 14. května byla v
kostele sloužena mše svatá u příležitosti 140. výročí založení sboru.

Okrsková soutěž  – Libice n/D:  Organizačně dobře zajištěna  i  počasí   se vydařilo.  Naši  muži  se
kvalifikovali na okres.

Velká  cena Železných  hor:  Soutěž  celkově  velmi  kladně hodnocená.   Je   to   soutěž  náročná  na
přípravu i samotnou organizaci. Opět vyšlo krásné počasí. 

HB Turné MH:    10.  září  proběhlo v  Libici  5.  kolo HB turné mladých hasičů v  požárním útoku.
Organizačně se soutěž povedla a počasí nezklamalo ani tentokrát.
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Další důležité aktivity a poděkování, které stojí za zmínku:

- od příštího roku se výbor musí nazývat výkonný výbor
- z dalších voleb vzejde starosta a první náměstek a ti budou statutární zástupci sboru
- letos  vznikl   katalog  historické  hasičské   techniky,  kde   je   i  naše  Praga  RN,  podle   které   se

dokonce dělá i model s naší registrační značkou
- letos došlo ke změně bankovního účtu nově Banka Creditas
- došlo k zapůjčení a vystavení historické techniky na dnech města Chotěboře
- nadále funguje spolupráce s ostatními složkami obce (myslivci, cyklisté, rybáři)
- druhé místo v soutěži Zlatý erb 2023 v sekci o nejlepší webové stránky SDH kraje Vysočina
- nadále probíhá předávání balíčků jubilantům
- poděkování za dlouholeté zásobování při soutěžích a obsazování stánků při soutěžích (Karel

Sysr ml. a společnost COOP družstvo HB)
- poděkování všem ostatním za činnost a odvedenou práci v uplynulém roce a občanům Libice

n/D za podporu

ZPRÁVA VELITELE VJ ZA ROK 2023 (přečetl velitel VJ Tomáš Málek) 

V letošním roce nedošlo ve výjezdové jednotce k žádným personálním změnám a jednotka má
nyní 17 členů, kteří mají podepsanou smlouvu s ÚM. Co se týče školení daří se nám udržovat počty
odborně     způsobilých   lidí   na   počtech,   které  požaduje  HZS.  3  proškolené  velitele,   5   strojníků,   6
nositelů  dýchací   techniky  a  4  obsluhovatele  motorových   řetězových  pil.  Ke   školení  velitelů  bych
podotkl,  že v  letošním roce bylo  zrušeno školení  pomocí  E-lerningu a vrátili   jsme se k prezenční
výuce. Osobně toto řešení nepovažuji vůbec za šťastné.
A nyní již k samotné činnosti:

• Během ledna byla naše jednotka povolána k dvěma zahořením sazí v komíně a to 23. ledna 
do Chotěboře a 30. ledna do Nové Vsi u Chotěboře.

• 25. března jsme vyjížděli k požáru hromady bioodpadu v Hranicích.

• Ten samý den ve večerních hodinách jsme likvidovali požár klestí po pálení mezi Lhůtou a 
Barovicemi. Zásah probíhal na nepřístupném místě, kam nebylo možné zajet s technikou a 
proto bylo nutné natáhnout zhruba 200 metrové hadicové vedení v prudkém svahu a hašení 
koordinovat pomocí vysílaček.

• 28. dubna proběhlo námětové cvičení v budově obchodní akademie v Chotěboři. Zde se 
nacvičovalo hledání pohřešované osoby v budově a následný transport pacienta.

• Dne 30. dubna jsme vyjížděli k zahoření sazí v komíně ve Vísce.

• 10. června jsme byli povoláni k požáru v Chotěboři Větrné ulici. Jednotka byla pro malý 
rozsah události během cesty odvolána zpět na základnu.

• Také 18. července jsme byli ze stejného důvodu odvoláni zpět při požáru v Chotěboři 
Palackého ulici.

• 16. června proběhl v Krucemburku zátěžový test nositelů dýchací techniky.

• 10. července jsme zasahovali při požáru kombajnu na poli pod Chotěboří.

• 23. srpna dopoledne byl nahlášen požár sena ve skladovací jámě zemědělské farmy v Uhelné 
Příbrami. Při likvidaci požáru bylo nutné veškerý materiál vyvozit na vedlejší pole a následně 
jej prolívat. Tato práce byla značně zdlouhavá a zásah se protáhl do večera. Zásahu se 
zúčastnilo 7 členů jednotky.
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• 25. září jsme vyjížděli k požáru rodinného domu v Chotěboři - Obolecké ulici.

• 23. října jsme zasahovali při požáru klestí po pálení ve Lhůtě. Zde bylo nutné uhasit několik 
pálenišť.

Tímto je zpráva u konce a já bych chtěl na závěr všem, kteří se do činnosti zapojili nebo nás v ní 
podporovali, poděkovat.

Velitel výjezdové jednotky

ZPRÁVA VEDOUCÍCH KOLEKTIVU MH ZA ROK 2023 – zprávu přečetla Andrea Řípová

Rok   2023   byl   velmi   pestrý.   Naše   činnost   po  malé   zimní   pauze   byla   zahájena   již   tradičním
přespáním v místní škole 17. března, kde z našich řad odešli 2 mladiství. Velmi jsme si tento den užili,
nechyběla ani naše oblíbená noční stezka s malou hrou.

A  již   jsme začali  pilně trénovat  na naší  základně u rybníka na blížící  se závody,   jarní  kolo hry
Plamen v Uhelné Příbrami. Počasí nám přálo, tak trénování byla radost. V Uhelné Příbrami mladší
hasiči vyhráli 1. místo a postoupili do okresního kola v Havlíčkově Brodě. Družstvo starších bylo 3. V
okresním kole družstvo mladších získalo 10. místo.

Abychom jen nezávodili,  na jaře jsme se tradičně zúčastnili  projektu Český den proti rakovině.
Letos byl rekordní výtěžek, který činil 11 815 Kč, věnován na léčbu rakoviny ledvin.

Potom jsme velmi rychle naskočili do již známého a léty oblíbeného závodění – Havlíčkobrodské
turné, letos bylo 6 kol. Tréninky u rybníka jsme vždy zpestřili různými hrami. První závody HB turné ve
Ždírci nad Doubravou jsme museli absolvovat na 12ku mašinu. Naše opravená mašina se opět rozbila
a nemohla být využita, ale i přes tyto trable jsme se dobře umístili: starší na 4. a 6. místě z 25 a mladší
na 8. a 17. místě z 39. I nadále jsme trénovali a jeli na HB turné do Chotěboře, kde naše působení
vyneslo starším 7. a 19. místo a mladším 5. a 32. místo. Další kolo jsme vynechali, protože byla nejistá
mašina a vzhledem ke vzdálenosti konání těchto závodů (Nová Ves u Světlé nad Sázavou).

Čas rychle utekl a byly zde letní prázdniny, které jsme letos zahájili  akcí s přespáním u našeho
rybníka. Na děti čekalo překvapení ve formě skákacího hradu, který zajistil pan Sysr přes společnost
COOP HB. Překvapení mělo i přes nepřízeň počasí velký úspěch, několik odvážlivců zůstalo přes noc a
dle informací nikdo neonemocněl.

Po prázdninové pauze nám začal aktivně pomáhat p Lukáš Král a čekali nás další závody v Habrech,
které nám vyšli na naši pouť. Proto jsme požádali o předčasný odjezd, aby děti stihly kolotoče a jiné
pouťové atrakce. Mladší získali krásné 3. a 17. místo z 31 týmů a starší 2. a 19. z 22.

Další kolo HB turné bylo u nás v Libici v prostorách u rybníka. Účast závodních družstev byla velmi
hojná a umístění mladších na 5. a 11. místě z 37 a starší na 6. a 24. místě nás těšilo.

Poslední závody se konaly v Herálci, odtud jsme si odvezli krásné 8. a 17. místo mladší a 3. a 15.
starší. Také zde bylo celkové vyhlášení soutěže. Družstva mladších hasičů se umístila celkově na 7. a
19. místě (celkem závodilo 43 družstev), družstva starších obsadila 7. a 15. místo (z 33 družstev).

Hasičská  činnost  není   jen  o  útocích,  začali   jsme  běhat  kolem rybníka  Doubravák,  abychom si
zlepšovali fyzičku na další závody. Trénovali jsme i ostatní hasičské dovednosti, které budou potřebné
v závodech hasičské brannosti a všestrannosti. Tyto závody se konaly v nedaleké Malči. I tam se nám
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dařilo a děti dokázaly, že jsou šikovné a baví  je se učit  těmto dovednostem. Po příchodu nových
členů, kteří se zúčastnily prvních závodů, byli mladší 6. a 25. z 29 a starší 4. a 24. z 27.

Mladší hasiči se účastní i dalších akcí jako je 72 hodin – pomáhám, protože chci. Letos byli uklízet
les na Nehodovce. Zapojují se do příprav pálení čarodějnic ve spolupráci se školou a obcí, v zázemí u
rybníka, kde se vlastně děje hodně naší činnosti. Po tréninku se mohou děti v horku osvěžit a my
trenéři  můžeme být   v  poklidu,  nejezdí   zde  auta,  můžeme běhat,   jak   chceme.  Nyní   začala   zimní
sezóna, ale my jsme ještě neskončili,  malujeme obrázky do soutěže Požární ochrana očima dětí a
mládeže a přemýšlíme nad další sezónou.

Závěrem chceme ještě poděkovat všem, kteří nám vytváří podmínky pro činnost. Především sboru
a obci, kteří nám zajišťují materiál a starají se o areál u rybníka. Velké díky patří i rodičům, kteří nám
pomáhají s dopravou na závody.

  vedoucí mladých hasičů

ZPRÁVA O ČINNOSTI SPORTOVNÍHO DRUŽSTVA MUŽŮ ZA ROK 2023 – zprávu přečetl Jan Šťastný

Chtěl  bych  vás   teď  v krátkosti   informovat  o   činnosti  našeho   sportovního   týmu.   Sezonu   jsme
zahájili na okrskové soutěži u nás v Libici nad Doubravou, kde se našemu týmu povedlo po mnoha
letech obsadit první místo. To pro nás byl ještě lepší začátek, než jsme si mohli přát. Ihned jsme se
rozhodli, že budeme rádi reprezentovat náš sbor a okrsek na okresním kole v Havlíčkově Brodě. 

Vzhledem k tomu, že pro většinu z nás okresní kolo byla novinka, neváhali jsme využít i možnost
vyzkoušet   si   dráhu   předem,   když   byl   areál   otevřen   pro   veřejné   tréninky.   Tato   zkušenost   nám
následně pomohla obsadit krásné 6. místo mezi všemi zúčastněnými týmy.

Tento start sezony v nás vyvolal  zápal a chuť navštívit  více soutěží  a zkusit  obsadit co nejlepší
příčky. Naplno jsme se vrhli do tréninku, kluci neměli problém 2x týdně si udělat čas a jít trénovat a
na našich výkonech bylo vidět jasné zlepšení.  

Nakonec jsme vyrazili za celou sezónu na 13 soutěží, ze kterých jsme přivezli jedno 1. místo a tři 2.
místa  a hromadu dalších  skvělých výsledků.  Chtěl  bych poděkovat  Všem klukům z týmu za   jejich
odvedené výkony a zároveň i fanouškům, kteří za nám jeli mnohdy opravdu velmi daleko a strávili
s námi dlouhé večery po nočních soutěžích.

Za sportovní družstvo

Jan Šťastný 
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5) Zprávu o hospodaření sboru přednesla hospodářka Lucie Beráková.

Zpráva o hospodaření, pokladní zpráva Sboru dobrovolných hasičů Libice nad Doubravou pro
valnou hromadu za období od 1. 1. do 2. 12. letošního roku

Vážené členky a vážení členové sboru, po provedené revizi hospodaření sboru předkládám tuto 
zprávu o hospodaření.

Zůstatek k začátku roku ke dni 1. 1. 2023  činil

v pokladně sboru 65 810,- Kč
na bankovním účtu vedeném u komerční banky 175 893,02 Kč
a na bankovním účtu vedeném u ČSOB    27 272,49  Kč                                                          

268 975,51 Kč
 
Příjmy v letošním roce činily:

 Členské příspěvky 27 150,-
 Úroky od banky 15,98    
 Sponzorský dar GCE 3 000,-
 Pronájem chaty u rybníka 7 840,- 
 Masopust, Čarodějnice, Slavnostní 

schůze, Okrsková soutěž VCŽH, HB turné 261 538,-
 Startovné Okrsková soutěž, VCŽH, HB turné 26 200,-
 Mladí hasiči – soustředění 1 150,-
 Sbírka na vyčištění praporu 5 040,-
 Příspěvek ke stuze 2 000,-
 Příspěvek na soutěž 8 500,-
 Příspěvek na trička 5 700,-
 Příspěvek od okresního sdružení na soutěž 1 000,-
 Příspěvek na okrsek – není naše 8 500,-


Celkem příjmy za rok 2023 byly:  357 633,98 Kč

Výdaje v letošním roce činily:

 Členské příspěvky 27 000,- 
 Benzín, mazivo 4 061,- 
 Startovné na soutěže 6 750,-     
 Dárkové balíčky a dárky slavnostní schůze 12 260,50
 Medaile, vyznamenání, stužky 8 645,-
 Elektrická energie chata u rybníka 6 480,-
 Poplatky za vedení účtu 76,-   
 Srážková daň z úroku 2,82                                                       
 Občerstvení MH-VVH, soustředění, po soutěžích 4 980,-
 Pojištění Praga RN 1 506,-
 Vedení účetnictví – Tvrdíkovi 4 000,-
 Kanc. potřeby, doklady, průkazky 206,-
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 Masopust, Čarodějnice, Slavnostní schůze
Okrsková soutěž, VCŽH, HB turné 165 647,-

 Spotř. Materiál 2 302,-
 Materiál volnočas MH 1 819,-
 Hudební produkce 7 500,-
 Sportovní materiál 2 768,-
 Propan butan 130,-
 Savice, trička, opasky, vařič, vych. Stejnokroj, kabely 45 040,75
 Oprava stříkačky 34 076,-
 Řezivo, barvy, vod. Baterie – oprava chatky 13 175,-
 Rádce MH 701,-
 Poháry, medaile, ceny 12 014,-
 Webové stránky 1 174,-
 Převod příspěvku – Okrsek – není naše 8 500

Celkem výdaje za rok 2023 byly: 370 814,07 Kč

Zůstatek ke dni 2. 12. 2023

v pokladně sboru 45 911,- Kč    (k 2. 12. 2023)
na bankovním účtu vedeném u Komerční banky 175 906,18  Kč (k 22. 11. 2023)
na bankovním účtu vedeném u banky Creditas 33     978,24 Kč    (k 30. 11. 2023)

254 795,42 Kč             

Během roku byla kontrola provedena jednou a provedla ji paní Jana Pešková, za což jí děkuji. 

Zprávu zpracovala Lucie Beráková, hospodářka sboru dne 2.12.2023.
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6)  Zprávu  revizora  účtů  sboru  (za  nepřítomnou  paní  Jana  Pešková  zprávu  přečetla  paní  Lucie
Beráková)

Zpráva revizora sboru pro valnou hromadu sboru za období 1.1.2023 – 6.12.2023.

Po provedené revizi hospodaření předkládám tuto zprávu revizora sboru. 

Zůstatek k 1.1.2023 byl stav pokladny 65 810,00 Kč

a bankovních účtů: KB 175 893,02 Kč

ČSOB 27 272,49 Kč

Ke dni kontroly, tj. k 6.12.2023

byl stav pokladny 45 911,00 Kč stav k 2.12.2023

a bankovních účtů: KB 175 906,18 Kč stav k 22.11.2023

ČSOB účet zrušen, převod do banky Creditas

Banka Creditas 33 978,24 Kč stav k 30.11.2023

Po provedené  fyzické  kontrole  dne  6.12.2022  konstatuji,   že   stav  odpovídá  částkám uváděným v
pokladní knize, která je vedena řádně a bez připomínek.

Čerpání   finančních   prostředků   sboru   v roce   2023   odpovídá   schváleným   záměrům   jak   v oblasti
příjmové, tak i výdajové.

Evidence členské základny je vedená řádně. Sbor má 139 členů, z toho 71 mužů, 29 žen, 9 dorost a 30
mladých hasičů /děti/.

Členské příspěvky v částce 27 000 Kč byly řádně odvedeny Okresnímu sdružení hasičů Havlíčkův Brod.

Výbor pracuje v 16-ti členném složení. Během roku se sešel 8krát.

Z jednání výboru byly pořízeny zápisy.

Usnesení valné hromady, vyřízení připomínek, stížností a námětů bylo splněno.

Nebyly zjištěny případy porušení stanov SH ČMS.

Dokumentace sboru je řádně vedena a uložena.

Sbor má inventárně veden majetek.

Inventarizace majetku za rok 2023 bude provedena do 28.2.2024.

O majetek je řádně pečováno.

Daňové přiznání bylo včas podáno na finanční úřad.

Po provedené kontrole doporučuji schválit hospodaření sboru v roce 2023 jako řádné.

Dne 6.12.2023 - Jana Pešková
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7) Návrh činnosti na rok 2024, plán oslav

 30.4. - Tradiční pálení čarodějnic

 18.5. - pořádání okrskové soutěže v areálu u rybníka

 2.6. - pořádání soutěže HB turné mladých hasičů v areálu u rybníka

 7.6. - pořádání noční soutěže v požárním útoku „VCŽH“ v areálu u rybníka

8) Jako delegát za SDH na okresní konferenci v roce 2024 byl navržen Jan Šťastný. Tento návrh byl
poté schválen.

9) Diskuse

• Starosta  sboru zmínil,   že  v  červnu příštího  roku se  bude v Telči  konat  sjezd  historických
hasičských praporů, kterého by se sbor chtěl účastnit.

• Starosta městyse p. Václav Venhauer poděkoval sboru a výjezdové jednotce za jejich práci
během roku.  Poté se zmínil  více o  investičních akcích městyse  (demolice objektu + nové
zdravotní středisko) a o dokončení stavby nového zázemí v areálu u rybníka. Dále zmínil, že
dojde nově k zajištění požární ochrany s obcí Sloupno. Nakonec popřál mnoho úspěchů a
zdraví do nového roku.

10) Jednatel sboru přednesl návrh na usnesení z této VVH:

VVH SCHVALUJE:

- plán činnosti SDH Libice n/D na r. 2024

- zvolení delegáta na okresní konferenci

VVH BERE NA VĚDOMÍ:

- zprávu o činnosti SDH v r. 2023

- zprávu velitele o činnosti VJ

- zprávu vedoucích MH

- zprávu o činnosti družstva mužů

- zprávu o hospodaření sboru

- zprávu revizora účtů

VVH POVĚŘUJE:

- výbor SDH rozpracováním jednotlivých úkolů vyplývajících z této VVH a zajistit jejich plnění.

Tento návrh na usnesení byl schválen.

11)  Závěr   schůze   starosta   sboru  poděkoval   za účast   a   pozornost,  popřál   do  nového   roku.   Poté
následovala večeře a volná zábava s hudbou i pro širokou veřejnost.

Zapsal jednatel sboru Vladimír Stehno.
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